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Z A P I S N I K 
s 1. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 9. lipnja 2017. godine 

u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 
 
 
 

Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik Grada Delnica, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Ivana 

Pleše, djelatnica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za 

komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Petar Hrg, direktor Turističkog ureda TZ Grada 

Delnica, Dražen Rački, JVP Delnice, Nikolina Muhvić, službenica Stručne službe za obavljanje poslova 

tijela Grada Delnica, samouprave i uprave, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i financije, Alen 

Udovič, direktor GSC Delnice, Tihana Ljubojević, pedagogica u Dječjem vrtiću „Hlojkica“ Delnice. 

Ispričali izostanak: Katarina Mihelčić, Mirna Janeš, Indira Rački Joskić umjesto koje sjednici 

prisustvuje Ivana Pleše, Iva Žagar, Zvezdana Jerković umjesto koje sjednici prisustvuje Tihana 

Ljubojević, 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

NIKOLINA MUHVIĆ 

- Pripreme za Konstituirajuću sjednicu Gradskog vijeća. 

- Izrada akata za potrebe JVP-e. 

- Ugovor za održavanje web stranice. 

- Troškovnik za izradu javnih priznanja i pozivnica za Dan Grada poslan je tiskarama kako bi 

dostavile ponude s grafičkim rješenjima. 

- Očitovanje na Mrežu školskih ustanova PGŽ. 

- Ovjera radnih vremena ugostiteljskih objekata. 

- Suradnja sa ZZZ vezano uz odbijenicu koju smo dobili vezano uz zahtjev za nastavkom stručnog 

osposobljavanja. 

- Obrada zahtjeva za pravo na pristup informacijama. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Aktivnosti na UPU Delnice: javna rasprava je završena, napravljeno je izvješće i evidencija 

postupka. Čeka se obrada primjedbi i mišljenja od strane prostornog planera nakon čega UPU 

ide na usvajanje na Gradsko vijeće. 

- Kontakti s HEP-om za punionicu električnih vozila. S obzirom na to da su upravo ispunili kvotu 

moraju provesti ponovni postupak odabira izvođača punionica što traje 2-3 mjeseca no, svakako 

su zainteresirani za našu lokaciju. 

- Održan je sastanak s Komunalcem vezano uz osiguranje sredstava u rebalansu proračuna. 

- Aktivnosti vezane uz rebalans proračuna. 

- Dobiveni su aneksi ugovorima sa HT o pravu služnosti na zemljištu u vlasništvu Grada. 

- Komunikacija s Komunalcem na temu izvedbe hidrantskog voda i priključka za gradsku upravu. 

Ovisno o visini troškovnika odlučit će se o radovima. 

- Aktivnosti vezane uz izgradnju vodovoda u Kendru jer bi idući tjedan trebala početi izgradnja 



priključka. 

- Dogovor s projektantima za izradu glavnog projekta Doma u Brodu na Kupi za koji se radi 

projekt energetske obnove. 

- Kontinuirani rad sa strankama na temu poreza na nekretnine. 

- Danas se u KTD „Risnjak – Delnice“ otvaraju ponude za radove na ukopima. 

 

ALEN UDOVIČ 

- Puštanje žičare na Platku u ljetni režim rada. 

- Pripreme za Festival sportske rekreacije na Platku. 

- Aktivnosti vezane uz nabave koje se planiraju ove godine te sastanci s upravnim odjelima PGŽ 

i dobavljačima. 

- Organizacijske pripreme na Platku. 

- Dio djelatnika koristi „stare“ godišnje odmore. 

- Košnja trave. 

- Knjigovodstveni poslovi. 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Intervencija nije bilo. 

- Tjedno čišćenje vozila, opreme, popravak ventila na pumpi na vozilu D12, tlačenje cijevi, 

vježba s armaturom za pjene. 

- Dan tehnike. 

- Za sutra je sazvana sjednica Upravnog vijeća JVP-a. 

- U ponedjeljak će se održati sastanak s direktorom Komunalca vezano uz ispumpavanje vode u 

Ravnoj Gori. 

 

TIHANA LJUBOJEVIĆ 

- Posjet Područnog odjela u Brodu na Kupi gdje je provedena radionica razumijevanja i čitanja. 

Područni odjel djeluje do 14. lipnja kada se zatvara i ponovo počinje s radom početkom nove 

školske godine. 

- U ponedjeljak je održana sjednica Upravnog vijeća. 

- Dogovori i izrada anketa za rad tijekom ljeta. 

- Napravljen je plan korištenja godišnjih odmora. 

- „Bubamarci“ i „Krijesnice“ posjetili su Lokve. 

- „Bubamarci“ i „Maze“ bili su na završnom izletu u Karlovcu. 

- Na upit gradonačelnika odgovara da su se uši pojavile u skupini „Maze“ u vezi čega je stavljena 

obavijest i apel na roditelje kako bi se to riješilo.  

 

PETAR HRG 

- U Opatiji je održana Koordinacija direktora TZ Kvarnera na kojoj se raspravljalo o boravišnoj 

pristojbi, najavi promjene Zakona o boravišnoj pristojbi te o Kvarner family. Gradonačelnik je 

zatražio od direktora te od stručnih službi da kod nadležnih ministarstava pokrenu postupak 

zaštite rijeke Kupe. Naime, rijeka Kupa eksploatiran je od raftingaša, kanuista, kajakaša….i za 

različite turističke aktivnosti i konzumacije izletnika i turista koji nemaju nikakvih obveza 

prema resursu koji koriste. Zatražio je da se izvidi mogućnost zaštite jer sustav treba održavati, 

nastaju velike količine smeća, oštećenja sedrenih barijera, mahovine…. koja se dešavaju 

pogotovo za vrijeme niskog vodotoka. Petar Hrg navodi da se kroz boravišnu pristojbu to neće 

moći realizirati te treba izvidjeti mogućnosti kroz neki drugi oblik rente. Alen Udovič navodi 

da je problematika vrlo kompleksna i treba ju rješavati bilateralno sa slovenskom stranom jer se 

radi o graničnoj rijeci. Problem je što nije riješeno pitanje eksploatiranja. Organizacija raftinga, 

ribičije, kajakaštva treba biti organizirana kroz ozbiljnu instituciju ili tvrtku. Problematika je 

itekako važna. Imamo legitimnu agenciju koja plaća sve što je potrebno plaćati ali dolaze razno-

razni koji uzimaju dohodak i ostavljaju hrpetine smeća a nikakve obveze nemaju. Potrebno je 

uspostaviti vodni red da se zna što, tko, kada i uz koje uvjete može konzumirati rijeku. 

Gradonačelnik navodi da svakako moramo inicirati to pitanje jer će se rijeka sve više devastirati 

i uništavati. Pokušajmo ju zaštititi od toga jer je Kupa važna za našu budućnost, moramo ju 



sačuvati jer je atraktivna radi svoje ljepote i čistoće. Ako se dozvoli izgradnja ustave kod Ozlja 

narušit će se biološka ravnoteža ali i kvaliteta sadržaja koja je sada mamac za mnoge ribiče. Tu 

je i sukob interesa ribiča i raftingaša jer jedni drugima smetaju. Neriješeno je pitanje koncesije 

koje postoje samo na zaštićenim područjima. Kupa je biser koji se ne smije dovesti u situaciju 

da se devastira. Gordana Piskač navodi da je PGŽ u obvezi izraditi UPU posebnih obilježja 

doline Kupe koja u našoj prostorno planskoj dokumentaciji ima zaštitu kao poseban krajolik. 

Gradonačelnik nadalje navodi imamo prekrasnu rijeku, potencijal na kojem treba graditi 

sadržaje koje po prirodi stvari trebaju biti uz nju. Voda iz naše Kupe može se izravno piti, a to 

malo tko ima. Svi ovi resursi neće biti vrijedni ako se devastiraju i dovedu u takvo stanje da 

Kupa postane bara kao Sava koja ide kroz Zagreb i koja je totalno neatraktivna. Petar Hrg navodi 

da je važno uskladiti hrvatsku i slovensku stranu - cijene ribolovnih karata, termine i sve drugo 

što je potrebno. Gradonačelnik navodi da međudržavna komunikacija ide preko Ministarstva 

poljoprivrede i Ministarstva zaštite okoliša i energetske učinkovitosti. Nama je dužnost zaštititi 

vrijednosti koje imamo i na njima pokušati graditi sadržaje. 

- Rješavanje administrativnih stvari za dva nova iznajmljivača. 

- Priprema oglašavanja u sklopu sredstava udruženog oglašavanja (yambo plakat kod Lučkog i 

radio oglašavanje). 

- Priprema manifestacije „Tragom goranske starine“. 

- Aktivnosti vezane uz Kotar fest i pripreme ljetnih aktivnosti. 

- Aktivnosti vezane uz natječaj za „Goransko naj“. 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- Aneks ugovoru i odluka za više radnje na Trgu 138.brigade. Radovi su završeni te slijedi izvedba 

horizontalne signalizacije i rješavanje jedne šahte. Gradonačelnik navodi da je dio stanara 

upozorio da bi bilo dobro kod ulaznih rampi gdje su spušteni rubnjaci staviti „križeve“ kako bi 

se spriječilo parkiranje. Također je zatražio da se uredi dio zelene površine uz zgradu Hrvatskih 

šuma. 

- Nastavljeni su radovi na cesti u PZ Kendar. Dogovor s HT vezano uz izmicanje njihovog voda. 

Široki iskop i posteljica kreću od idućeg tjedna kada se započinje i s izgradnjom infrastrukture. 

Paralelno se dogovaraju radovi na javnoj rasvjeti. 

- Nastavak radova na platou ispred mrtvačnice. 

- Priprema za rebalans proračuna, pregled stavaka. Pozivni natječaj za cestu Podgora je završen, 

nemamo ga u proračunu te je potrebno pripremiti materijale za sljedeće Gradsko vijeće. 

- Nalog za održavanje oborinske kanalizacije za Prolaz braće Šnajdar i u Radočaju. 

- Ugovori za zakup javnih površina. 

- Dopuna podataka za projekt E-županija. 

- Narudžba za sanaciju žljebova na Kuglani. 

- Izdavanje suglasnosti za terase na javnim površinama. 

- Rješenja za komunalni doprinos i naknadu za nezakonito izgrađene zgrade, evidencija 

nezakonito izgrađenih zgrada, posebni uvjeti gradnje i potvrde na glavne projekte. 

- Aktivnosti vezane uz porez na nekretnine. Kontinuirani rad sa strankama i pojašnjenje 

popunjavanja obrasca. 

- Sklapanje ugovora za drva na javnim površinama. 

- Kontrola na cesti u Presici nakon izvlačenja drvne građe. 

- Rješavanje lešine na Potoku zajedno s Vetarinarskom inspekcijom. 

- Hvatanje pasa lutalica. 

- Komunalna naknada, ovrhe i knjiženja, fakture za zgradu gradske uprave. 

- Priprema podataka za registar nekretnina. 

- Saniranje udarnih rupa u Delnicama. 

 

IVANA PLEŠE 

- Rad s korisnicima. 

- Pripreme za izdavanje knjiga i nabava tiska. 

- Čitateljski kutak. 

- Sređivanje Facebook i web stranice. 



- Digitalizacija slikovnice koje su nagrađene na natječaju „Moja prva knjiga“. Katarina 

Petranović osvojila je drugu nagradu, a Marie Tuhtan dobila je poticajnu nagradu. 

- Obrada novih knjiga i AV građe. 

- Pričaonica priča i Kreativna radionica. 

- Posjet Osnovnoj školi radi poticanja učenika da pristupe ljetnom kvizu „Kvizoljubac“. 

- Aktivnosti vezane uz pripremu polaznika Pričaonice priča za nastup na Svečanoj sjednici 

povodom Dana Grada. 

- Obavijesti dužnicima kako bi riješili svoje dugove. 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Rješavanje zahtjeva po pravu pristupa na informacije. 

- Obuka u Infoprojektu na temu poreza na nekretnine. 

- Aktivnosti vezane uz registar nekretnina. 

- Kontinuirano sređivanje „Erste stanova“. 

- Isplate za prvi i drugi krug lokalnih izbora. 

- Ugovori i police za službena vozila. 

- Isplata stipendija. 

- Rješavanje zahtjeva PGS-a za račune u predizbornoj kampanji. 

- Razgovori i prikupljanje ponuda za nabavu računala koja treba zamijeniti u JUO. 

- Komunikacija s mobilnim operaterima vezano uz mobilnu telefoniju. 

- Očekuje se ponuda tvrtke za „Pametnu klupu“. 

- Aktivnosti vezane uz rebalans te sredstva Ministarstva regionalnog razvoja. 

 

Na kraju sjednice Gradonačelnik poziva prisutne da se pridruže obilježavanju Dana Grada i 

Župe Delnice na Svečanoj sjednici Gradskog vijeća koja će se održati 21. lipnja 2017. godine u 

Radničkom domu, s početkom u 13 sati. Imali smo sreću i čast dobiti svjetski poznatu harfisticu, 

gospođu Mariju Mlinar, rođenu Delničanku koja će nastupiti na Svečanoj sjednici. 

 

 

 

Dovršeno u 8,45 sati. 

 

 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl. iur. 

 

 
 


